
zápis zjednání
Osadního výboru Bedřichovice

12. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice

Datum: 27.11.2023
Přítomni: Ivan Vávro, Zuzana Miková, Helena Straková, Rudolf Hýbela,

Richard Straka, Jiří Tomášek, Jan Jež
Omluveni:
Hosté:

Program:

1. Příprava rozsvěcení vánočního stromu
2. Různé

Osadní výbor se sešel v uvedeném složení. Na jednání byly projednány následující 
body:

Ad 1) Příprava rozsvěcení vánočního stromu

OVB připraví rozsvěcení vánočního stromu, které proběhne v sobotu 2. 12. 
2023 na návsi:
- Plakát a propagace, zajistil Ivan Vávro
- Občerstvení zajistí Helena Stárková a Zuzana Miková.
- Zakoupení svařáku, kelímků, míchátek a cukru zajistí Ivan Vávro
- Ozvučení a rozsvícení stromu zajistí Město Šlapanice - Petr Bajer
- Koledy zajistí Ivan Vávro

Akce proběhne od 17 hod přivítáním a odpočítáním k rozsvícení stromu.

Různé
- Předseda OVB informoval o rozhodnutí vedení města přijmout nabídku Ing. 

Arch. Dvořáka na přípravu pprojektu a povolení demolice RD Jarolímových.

Další jednání výboru proběhne v pondělí 8. 1.2023 v 18 hodin v zasedací místnosti 
KD Bedřichovice.

Vyhotovil: Ivan Vávro, předseda OVB
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